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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die door uw fracties zijn 
gesteld. 
 
Vraag 1: 
De nieuwe versie van de uitwerkingen lijkt sterk overeen te komen met de versie die in de DV niet als 
rijp voor besluitvorming is verklaard. Welke aanpassingen zijn er gedaan waardoor het college van 
mening is dat de uitwerkingen nu opgenomen kunnen worden in de omgevingsvisie? 
 
Antwoord 1: 
Tijdens de domeinvergadering van 2 april jl. werd er afgesproken dat er een raadsinformatiebrief zou 
worden verstrekt, met hierin: het vervolg van de adviezen van het burgerberaad, de brede 
participatie en het proces inzake de omgevingsvisie. Deze raadsinformatiebrief heeft uw raad op 4 
juni 2024 ontvangen. Ten opzichte van de versie in het raadsvoorstel van april, is de uitwerking van 
de adviezen voor een aantal adviezen afgeslankt en op bepaalde plekken de koers richting 
(definitieve) besluitvorming meer procesmatige geschetst. Bovenal zijn deze uitwerkingen een 
aanzet op weg naar (de inhoudelijke verwerking en implementatie ervan in) de nieuwe 
omgevingsvisie. Deze bespreking en besluitvorming met uw raad zal plaatsvinden op het moment 
dat het peilvoorstel rondom het voorontwerp Omgevingsvisie voorligt in maart 2025 en als de 
definitieve omgevingsvisie voorligt in Q4 2025.  
 
 
Vraag 2: 
Wij vinden het belangrijk dat de raad kan controleren of de adviezen goed geïmplementeerd worden. 
Krijgt de raad nog de mogelijkheid om over de uitwerkingen met elkaar in gesprek te gaan alvorens 
erover te stemmen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe valt dit samen met de tijdlijn van de 
behandeling van de omgevingsvisie?  
 
  

https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/bestuursdocument/action=showdoc/gd=28a8280a2800aa2802a228aa402df52d/RIB_-_Voortgang_proces_omgevingsvisie.pdf
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Antwoord 2: 
Ja, tijdens het peilvoorstel (maart 2025) over de omgevingsvisie en tijdens het gesprek met uw raad 
over de definitieve omgevingsvisie (Q4 2025). Bij deze twee momenten zal er beschreven worden 
hoe de participatie een plek heeft gekregen in de (concept-) omgevingsvisie. Dit geldt dan uiteraard 
ook voor de adviezen van het burgerberaad, dat onder het kopje ‘meebeslissen’ de plek heeft 
gekregen dat de adviezen worden overgenomen tenzij daar zwaarwegende redenen voor zijn, zoals 
financiële of juridische.  
 
 
Vraag 3: 
Is er een mogelijkheid voor de raad om de omgevingsvisie en de uitwerkingen van de adviezen van 
het burgerberaad als twee aparte stukken te behandelen? Of stemt de raad over de omgevingsvisie 
als geheel, waar de uitwerking van de adviezen dan onderdeel van is? Kunt u toelichten waarom 
voor een specifieke aanpak is gekozen? 
 
Antwoord 3: 
Tijdens de domeinvergadering van 2 april 2024 was de richting van verwerking van de 
burgerberaadadviezen geagendeerd om deze met uw raad te bespreken. Doel van deze 
raadsbehandeling was erop gericht om met elkaar tot consensus te komen over de richting van 
verwerking adviezen. Dit is echter niet gebeurd, en er is door meerderheid van uw raad verzocht om 
de stukken terug te trekken.  
In de nieuwe situatie is er nu voor gekozen om de omgevingsvisie als geheel te bespreken, inclusief 
een duidelijke verwijzing naar de adviezen en de inhoudelijke verwerking ervan. Immers de adviezen 
worden uitgewerkt met als doel om in de omgevingsvisie te landen, daarom dat dit gesprek voorzien 
is tijdens de behandeling van deze omgevingsvisie. Zodoende ontstaat er geen ruis tussen de 
uitwerkingen van de totale omgevingsvisie en verwerkingen van de adviezen van het burgerberaad. 
Het is daarmee aan uw raad om te bepalen of u de richting van uitwerking van de adviezen in de 
omgevingsvisie ondersteunt of dat u op onderdelen als raad een ander standpunt heeft.  
 
 
Vraag 4: 
Deelt het college de mening dat het van belang is dat het burgerberaad hun mening moet kunnen 
geven over de uitwerking van de adviezen en of deze in lijn is met hun advies en daardoor voldoet 
aan hun wensen? Zo ja, waarom is dan gekozen om het burgerberaad pas na instemming van de 
omgevingsvisie te informeren over de verwerking van hun adviezen? Zo nee, waarom niet?  
 
Antwoord 4: 
Het college is van mening dat het burgerberaad 15 heldere adviezen heeft opgeleverd, en het nu aan 
de lokale politiek is om het gesprek met elkaar aan te gaan of de verwerking van de adviezen in de 
omgevingsvisie akkoord is. Ook het burgerberaad adviseert dit zelf in advies 15, de zgn. ‘afterparty’, 
waarin het burgerberaad vraagt om een terugkoppeling na de besluitvorming in de raadsvergadering 
zodat het burgerberaad weet wat er met de adviezen gaat gebeuren. Na de definitieve 
besluitvorming zal er, conform advies 15 van het burgerberaad, een bijeenkomst worden 
georganiseerd om de definitieve besluitvorming van de gemeenteraad toe te lichten en zal er een 
ontmoeting worden georganiseerd met uw raad.  
 
 
Vraag 5: 
Ziet het college een mogelijkheid om het burgerberaad alsnog eerder mee te nemen? Zo nee, 
waarom niet?  
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Antwoord 5:  
Het burgerberaad heeft zelf, zie ook de evaluatie zoals aan u verstrekt op 2 december jl., 
aangegeven tevreden zijn met de uitkomsten van het burgerberaad. Deze adviezen spreken nu voor 
zich, en het is nu aan de politiek om deze te verwerken en deze te bespreken in het gesprek over de 
omgevingsvisie. Een inhoudelijke vervolgbijeenkomst met leden van het burgerberaad zou niet meer 
het karakter van een burgerberaad hebben, omdat het dan weer individuele meningen worden. 
Immers het burgerberaad is juist ingesteld om via meerdere bijeenkomsten en via een deliberatief 
proces gezamenlijk tot een conclusie (lees: de 15 adviezen) te komen.  
 
 
Vraag 6: 
Voor de indieners is het proces nu niet geheel duidelijk. Kunt u ons een tijdslijn laten toekomen met 
de vervolgstappen, waaronder wie er wanneer op welke manier wordt meegenomen in het proces 
van de omgevingsvisie en de uitwerking van de adviezen van het burgerberaad?  
 
Antwoord 6: 
Hieronder een korte tijdlijn inzake proces omgevingsvisie en burgerberaad. 
 
In 2024 
 

 Aanbieden rapportage aan de gemeenteraad op dinsdag 30 januari 2024 
Door 5 leden van het burgerberaad is de rapportage aangeboden aan de gemeenteraad, via 
een korte pitch en kleine schets van het doorlopen proces.  
 

 Domeinronde fysiek 2 april 2024 en opvolgende raadsvergadering 
Doel van deze bijeenkomst was om met elkaar het gesprek aan te gaan over de richting van 
verwerking adviezen van het burgerberaad naar de omgevingsvisie toe. Er is echter verzocht 
om de stukken terug te trekken en een raadsinformatiebrief hierover te versturen. 
 

 Informatiesessie 5 november 2024 
Tijdens de informatiesessie is de stand van zaken van de actualisatie van de omgevingsvisie 
inhoudelijk met u besproken. 
 
 

In 2025 
 

 Een raadsinformatiesessie op zaterdag 25 januari 2025 
Er wordt een raadsinformatie georganiseerd op zaterdagochtend 25 januari over de 
omgevingsvisie. Met deze raadsinformatiesessie willen we de betrokkenheid en een 
zorgvuldig besluitvormingsproces over de omgevingsvisie optimaal faciliteren. 
 

 Een peilvoorstel over voorontwerp-omgevingsvisie in raad maart 2025  
Er zal een peilvoorstel worden voorgelegd om uw raad mee te nemen in het voorontwerp en 
om uw mening daarover te peilen. Daarbij is ook verwerking van de participatie opgenomen, 
inclusief verwerking van de adviezen van het burgerberaad.  
 

 Besluitvorming college Ontwerp Omgevingsvisie  
De gemeenteraad zal hier met een raadsinformatiebrief over worden geïnformeerd. Met deze 
besluitvorming zal de ontwerp-omgevingsvisie ter inzage worden aangeboden aan de stad. 

 

https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/question/action=showanswer/gd=822208882008808802a2220260496674/antwoord_voor_M_OED__Inzage_in_evaluatie_burgerberaad.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/bestuursdocument/action=showdoc/gd=28a8280a2800aa2802a228aa402df52d/RIB_-_Voortgang_proces_omgevingsvisie.pdf
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 Definitieve besluitvorming omgevingsvisie in de raad in Q4 2025 
Hier zal de definitieve omgevingsvisie ter bespreking en besluitvorming worden aangeboden 
aan de gemeenteraad, inclusief voorstel verwerking van de verschillende participatievormen.  
 

 Slotbijeenkomst conform advies 15 burgerberaad 

Toelichtende bijeenkomst op welke wijze adviezen burgerberaad definitief zijn geland in 
omgevingsvisie, en een ontmoeting met de gemeenteraad. 
 

 
Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
Frans Bastiaens 
Wethouder Stedelijke Ontwikkeling, Cultuur, Veerkrachtige Wijken en Ouderenbeleid 

 
en, 
 
 

 

 
 
 
 
Manon Fokke  
Wethouder Financiën, Personeel & Organisatie, Burgerparticipatie en Lobby  
 
 


